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Zapisnik sa 42. sjednice Gradskoga vijeća  
Grada Crikvenice 

održane dana 28. veljače 2013. godine 
 

 
 Nazočni članovi Gradskoga vijeća: Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., 
Ratko Đeneš, Bernard Peko Lončar, Tomislav Gelemanović, Božica Kostanjšek, 
Lovorko Gržac, ing., Robert Košuljandić, Boris Lovrić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan 
Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Dragan 
Stojčić, Igor Posarić. 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik 

gradonačelnika Senko Smoljan, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 
direktorica GKTD-a „Murvica“ d.o.o.Sonja Polonijo, zamjenik direktora KTD-a 
„Vodovod Žrnovnica“ Josip Stipeč, direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana Biondić, 
ravnateljica  Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, ravnateljica 
Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" 
Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja 
Škrgatić, ravnateljica Gradske knjižnice Ksenija Car-Ilić, zapovjednik JVP-a 
Crikvenica Robert Hrelja, pročelnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, pročelnica 
Upravnog odjela za javne potrebe Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za 
financije mr. sc. Snježana Sikirić, pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove Silvio 
Ratković, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za pravne poslove Jasminka 
Citković, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno planiranje i 
zaštitu okoliša Stanka Car, viša stručna suradnica za promidžbu i veze s javnošću 
DenisseMandekić, stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, Ivica 
Tomić i Ivica Šubat – "Primorske novine", Rade Puhar -  Internet TV, Franjo Deranja, 
Anto Ravlić  – "Novi list", Tomislav Dodlek – portal "Crikvenica Danas". 

 
 

Aktualni sat 

 Božica Kostanjšek zahvaljuje na izvedenim radovima na šetnici Kačjak-Perhati 

i postavlja pitanje da li je sve imovinsko-pravno riješeno. Nadalje postavlja pitanje po 

čijem su nalogu posječena stabla u parku u lučici u Jadranovu. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je šetnica Kačjak-Perhati imala samo 

površinsko uređenje sukladno projektu i planskoj dokumentaciji. Inače šetnica 

egzistira od početka 2000. godine. Preostalo je još postavljanje rampi. Imovinsko-

pravno stanje je na Gradu Crikvenici. Kada se radi o parku u lučici u Jadranovu 

odgovara da je rekonstrukcija parka izvedena po projektu te da će se posaditi nova 

stabla, ne borovi, već neke druge biljne vrste. 

 Ivan Pavlić napominje da je na osmoj sjednici Gradskog vijeća postavio pitanje 

s koliko posto pojedina mjesta sudjeluju u Proračunu Grada Crikvenice. Dobio je 

odgovor za naselja Dramalj, Crikvenica, Jadranovo i Selce s prikazom u tablici i 

grafikonom u vezi komunalne naknade, zakupa javnih površina, komunalnog 

doprinosa, zakupa poslovnih prostora, koncesija i boravišne pristojbe. Postavlja isto 

pitanje Upravnom odjelu za financije i traži da po okončanju poslovne godine sačini 
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izvješće o gore navedenom. Isto je pitanje postavljeno i na zboru građana u Selcu te 

moli da se izvješće prikaže tabelarno i grafikonom, i to s usporedbom sa 2009. 

godinom. Isto izvješće potrebno je dostaviti svim mjesnim odborima. Drugo pitanje 

odnosi se  na male komunalne akcije. Za iste se svake godine osiguravaju određena 

sredstva, a radove na malim komunalnim akcijama trebalo bi dovršiti do početka 

turističke sezone. Postavlja pitanje da li je provedena javna nabava i kada se očekuje 

početak radova. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da u sklopu 

komunalnih akcija većinom ide uređenje javnih površina, i to je prebačeno kroz 

program održavanja GKTD-u "Murvica" d.o.o. Nabava će se objediniti i bit će 

finalizirana za desetak dana. Isto je tako i s javnom rasvjetom. Ovisno o količini 

istovrsnih radova, započet će provedba. 

 Daniel Buljević postavlja pitanje što je učinjeno u vezi Plana gospodarenja 

otpadom. Drugo se pitanje odnosi na amandman Nezavisne gradske liste još od 

2010. godine u vezi postavljanja hidrauličnih stupića u Strossmayerovom šetalištu i 

Gajevom šetalištu. Sonja Polonijo odgovara da je prvo izvješće vezano za Plan 

gospodarenja otpadom dostavljeno Gradu i Županiji, a radilo se o obvezama koje 

smo sami sebi zadali Planom. Gradjoš treba dodati komponentu građevinskog 

otpada pa je na taj način analiza zaokružena. Krenulo se sa odvojenim skupljanjem 

otpada, što je donijelo i rezultate, a građani su uz račune dobivali letke koji su ih 

poticali na isto. Uskoro se kreće s pilot-projektom kompostiranja otpada. Većina 

ciljeva je ostvarena, osim što kasnimo sa reciklažnim dvorištem. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se radilo o četiri stupića od kojih se 

dva dižu i spuštaju. Trenutno smo u većoj nabavi stupića vezano za Trg Stjepana 

Radića pa će se do 1. svibnja to zajednički riješiti. 

 Predrag Antić postavlja pitanje vezano za Hrvatski narodni dom u Dramlju i 

tvrtku "Veneo" d.o.o. Pročelnik je na prošloj sjednici rekao da ćemo ključeve Doma 

imati do nove godine, a ključeva još nema. Drugo je pitanje kada će početi uređenje i 

sanacija Ulice Milovana Muževića. Silvio Ratković odgovara da smo u sporu s 

tvrtkom "Veneo" d.o.o. iskoristili sva pravna sredstva, aoni nisu prihvatili našu zadnju 

ponudu. Ugovor im ističe krajem ove godine, ali mi se nadamo da ćemo ući u Dom 

ranije. Zamjenik gradonačelnika odgovara da će se Ulica Milovana Muževića 

asfaltirati zajedno s Osipovim putem budući da je izvođač radova bio isti, i to ukoliko 

vremenske prilike budu dozvolile. 

 Robert Košuljandić naglašava da gradonačelnik često spominje mali trgić 

ispred Gradske knjižnice i pita gradonačelnika koja je firma izvodila radove vezano za 

javnu rasvjetu na tom trgu i koliko je po osnovi tih poslova uprihodovala sredstava. 

Također naglašava da je gradonačelnik u svom istupu u medijima spominjao 

značajno smanjenje radnih mjesta u Gradskoj upravi pa ga zanima o kojem je broju 

riječ, koja su to radna mjesta te kolika je postignuta ušteda sredstava koja su 

namijenjena za plaće. Gradonačelnik odgovara da je trg ispred knjižnice koštao 

nerazumno puno i da je Trg Stjepana Radića s obzirom na opseg jeftiniji, pa čak 

kada bi se uključilo i proširenje obale. Odgovara da je javnu rasvjetu postavljala 
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tvrtka "Sando" kojoj ni danas nije plaćen račun za izvođenje radova od tvrtke 

„MTG“,cca 50.000 kuna. Kada se radi o broju zaposlenih u Gradskoj upravi, 

odgovara da se ne sjeća da je rekao da se nešto drastično smanjilo. Zatekli smo 41 

djelatnika, a sada ih je 39. Robert Košuljandić izražava žaljenje što račun nije plaćen 

napominjući da za to vjerojatno postoje odgovorne osobe. Kod zaposlenih se radi o 

dva radna mjesta – koja su to? Gradonačelnik dodaje da je jedno mjesto radno 

mjesto čistačice. 

 Dragan Stojčić ponavlja pitanje otprije dvije sjednice – što će biti sa 

regulacijom prometa na sadašnjem autobusnom kolodvoru kada počne prometovanje 

i dovrši Trg, te u turističkoj sezoni kada dođu jednodnevni autobusi. 

Pretpostavlja,budući da je 05.05. planirano otvaranje Trga, da će se do tog datuma 

znati i regulacija prometa, kako na autobusnom kolodvoru tako i u Preradovićevoj 

ulici i Ulici Petak. Drugo se pitanje odnosi na zemljište Vodovoda „Žrnovnica“ u 

Kotorskoj ulici gdje je smješten kontejner i u njemu pogon  Vodovoda „Žrnovnica“. 

Postavlja pitanje što Vodovod misli s time. Zamjenik gradonačelnika odgovara da su 

vikend-autobusi svake sezone problem. Projekt vezan za regulaciju prometa je gotov 

i predat će se idući tjedan u Grad, a kompletna regulacija bit će riješena otvorenjem 

trga. Gradonačelnik odgovara da je u Kotorskoj ulici stari objekt Vodovoda 

„Žrnovnica“ srušen te postoji projekt za poslovnu zgradu koja će se graditi kada bude 

sredstava. 

 Darko Pavlić postavlja pitanje je li gradonačelnik odredio svog zamjenika u 

slučaju da mu prestane mandat jer je obvezan posljednji dan u godini koja prethodi 

izborima dužan odrediti svog zamjenika. Je li ga izabrao i tko je to? Drugo se pitanje 

odnosi na plinofikaciju Crikvenice, i s tim u vezi, jesu li se na Trgu Stjepana Radića 

odredili koridori ili postavile cijevi za plin. Treće je pitanje vezano za boćalište Gornji 

kraj, odnosno dokud se došlo sa sređivanjem imovinsko-pravnih predmeta. 

Gradonačelnik odgovara da je prije četiri godine pohranio u sef tko će ga mijenjati i 

da se više točno ne sjeća. Kada se radi o plinofikaciji, koridor je planiran kroz Ulicu 

kralja Tomislava jer se u sve objekte na trgu plin može uvesti iz Ulice kralja 

Tomislava. Silvio Ratković odgovara da je o imovinskom stanju boćališta u Gornjem 

kraju zadnji put odgovarao u 12. mjesecu. Poznato je da je svima dostavljena tužba 

na odgovor, a neki su i dali odgovor. Sada će na licu mjesta biti zakazano ročište na 

kojemu će geometar utvrditi činjenično stanje. 

 Dino Manestar naglašava da je krenuo program Ministarstva graditeljstva i 

prostornog uređenja vezan za obnovu javnih zgrada s ciljem poboljšanja energetske 

učinkovitosti na javnim zgradama. To se odnosi i na zgrade u vlasništvu lokalnih 

jedinica, pa postavlja pitanje koliko je javnih zgrada u Crikvenici prijavljeno za taj 

program odnosno da li se znaju rezultati i da li smo uvršteni u taj program. Drugo 

pitanje postavlja u vezi stimulacije u Gradskoj upravi. Propisanim aktima djelatnici 

imaju pravo na stimulaciju, te ga zanima na koji način se dodjeljuje ista i komu je 

dodijeljena. Kao treće,naglašava da je na Gradskom vijeću bilo riječi da se neće 

održati tematska sjednica za pripremu turističke sezone, već će se to odrađivati na 
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Odboru za destinacijski menadžment. Zanima ga kada se zadnji puta Odbor sastao i 

koji su zaključci za narednu turističku sezonu 2013. godine. Zamjenik gradonačelnika 

po pitanju energetske učinkovitosti odgovara da se kontaktiralo s Ministarstvom te je 

prvi korak snimak svih zgrada i njihove potrošnje unatrag 3-5 godina i njihove 

mogućnosti. Sve je to potrebno za kandidiranje određene zgrade. Dosad nismo 

kandidirali niti jednu zgradu. Gradonačelnik odgovara da, sukladno Pravilniku o 

ocjenjivanju, svake godine stimulaciju dobivaju djelatnici koji su ocijenjeni  vrlodobrim 

i odličnim, a informacije radi, gradonačelnik i zamjenici nemaju pravo na stimulaciju. 

Vezano za pitanje destinacijskog menadžmenta, odgovorit će se pisanim putem. 

 Boris Lovrić postavlja pitanje vezano za uređenje Trga odnosno prometovanje 

u Ulici Ivana Skomerže. Naglašava da su ispred Hotela „International“ predviđena 

parkirna mjesta i razmaci među njima; međutim, nema ugibališta za autobus koji će 

morati iskrcati goste hotela. Drugo se pitanje odnosi na prijevoz „Autotrolejom“ 

odnosno da li su se vodili pregovori vodeći se činjenicom da je cijena prijevoza do 

50% jeftinija. Zamjenik gradonačelnika obrazlaže da je prometovanje Ulicom Ivana 

Skomerže predviđeno jednosmjerno i odvijat će se u dvije trake, tako da 

zaustavljanje autobusa i iskrcavanje turista neće predstavljati problem. Turisti će 

komunicirati putem površine koja je za to predviđena, a nalazi se između parkirnih 

mjesta. S„Autotrolejom“ je obavljen razgovor te je razmotrena mogućnost da pokrenu 

liniju prema Crikvenici. Međutim, većinu linija drži konkurencija i postojeće linije se ne 

smiju pokrivati novim terminima. Također je potrebna subvencija Grada, a i 

županijska koncesija. 

 Robert Manestar traži da se u razmatranje uzme Hitna medicinska pomoć 

kako ne bismo imali problema u turističkoj sezoni. Postavlja pitanje je li Grad podnio 

zahtjev Županiji za Dom zdravlja kako bi se isti vratio u vlasništvo lokalne jedinice. 

Daljnje je pitanje da li ovu turističku sezonu planiramo u organizaciji prostora s dvije 

zvjezdice ili idemo u kvalitetnijem pravcu s novim sadržajima. Treće je pitanje da li je 

direktorica TZG Crikvenice obavila sastanke vezane za pripremu turističke sezone sa 

hotelima, agencijama i svim ostalim subjektima koji su bitni za našu najvažniju 

gospodarsku granu. Četvrto pitanje odnosi se na stanje hotela koji su zatvoreni – 

„Crikvenica“, „Eden“, „Miramare“ i Hotel „Park“, te postavlja pitanje tko se brine o 

gospodarstvu i gospodarskim subjektima u Gradu. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da je sustav zdravstvene zaštite na neki način uređen i da nije 

red da plaćamo ono što je obveza Županije. Moramo vršiti pritisak na Županiju da 

Dom zdravlja funkcionira. Nadalje odgovara, vezano za turističku ponudu i 

organizaciju prostora,da će se do sezone sljedeće godine donijeti reducirani plan 

kiosaka i štandova iza kojega bismo svi zajedno trebali stati za boljitak Crikvenice. 

Već ove godine bi trebalo reducirati postavu kiosaka i štandova, a počelo se s novim 

Trgom Stjepana Radića  na kojemu neće biti štandova. Marijana Biondić odgovara da 

klasične panel-rasprave s turističkim subjektima nisu održane, ali se kontinuirano 

razgovara sa svim subjektima. Za 2014. godinu se planira izlazak na sajmove s 

prezentacijom zdravstvenog turizma u Crikvenici. Ta će tema okupiti sve ustanove s 
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hotelijerima i napravit će se kvalitetan nastup za sajmove. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić odgovara da je poznato, kada je riječ o hotelima, da Hotel 

„Therapia“ ide u proširenje te počinje gradnja novoga hotela ispod kompleksa 

„Konzuma“. Svi koji su spremni na nova ulaganja obavezno kontaktiraju s Upravnim 

odjelom za komunalni sustav, dok će se za hotele koji su zatvoreni pripremiti pisani 

odgovor. 

 Igor Posarić traži pisani odgovor vezan za ugovor o intelektualnim uslugama, 

odnosno da li Grad ima sklopljen ugovor za geodetske poslove, s kojim subjektom, 

na koji rok i koji je iznos u pitanju. Nadalje postavlja pitanje vezano za namjenu 

gradskih prostora. Kao primjer navodi da je kupljena Stara škola, a da nema plana 

korištenja. Predlaže da gradonačelnik pokrene postupak izrade dokumenata koji će 

definirati gradski prostor, pa navodi prostor Petaka, Stare škole i Gradske vijećnice. 

Napominje da za trećinu kvadrata ovih prostora nije propisana namjena. Nadalje 

postavlja pitanje stare dizalice za barke na ušću Dubračine. Smatra da je postala 

spomenik prošlosti i da je treba zaštititi i adekvatno obilježiti. Daljnje pitanje odnosi se 

na tekst koji je izašao na internetskom portalu kojim se poziva na progon građanina 

Jankovića (čita tekst). Isti je tekst podržao vijećnik Dino Manestar, što znači da je 

podržao poziv na progon. Igor Posarić postavlja pitanje Silviju Ratkoviću je li netko 

nadležan za utvrđivanje činjeničnog stanja, je li prekršena prisega vijećnika (čita 

prisegu) i je li prekršen Kazneni zakon kada je riječ o poticanju mržnje za koju je 

predviđena kazna zatvora. Gradonačelnik odgovara, u vezi Stare škole, da će se ove 

godine izraditi projekt za Staru školu i predviđa se uređenje jednog dijela prostora. O 

staroj dizalici kod Dubračine vodi se računa i ista će se čak staviti u funkciju kada se 

nadomjesti jedan ukradeni dio. Isto tako, prihvaća prijedlog da se dizalica adekvatno 

označi. Silvio Ratković odgovara da, ukoliko postoji nešto što je kazneno djelo,to je 

posao policije, a prisega je obveza svih vijećnika koji su je dali da se ponašaju u 

skladu s propisima i zakonima Republike Hrvatske. Državno odvjetništvo i policija 

mogu pokrenuti postupak ako smatraju da je počinjeno kazneno djelo. Igor Posarić 

naglašava da nije zadovoljan odgovorom gradonačelnika u svezi gradskih prostora. 

Smatra da je potrebno napraviti jedan dokument i sustavno rješavati ovu 

problematiku. Naglašava da će gospodinu Ratkoviću dostaviti svu potrebnu 

dokumentaciju vezanu za tekst s internetskog portala. Silvio Ratković u vezi gradskih 

prostora odgovara da je napravljena evidencija gradske imovine te je u pripremi Plan 

upravljanja gradskom imovinom te će se i Stara škola naći u tom planu. Dino 

Manestar naglašava da nije znao da je gospodin Posarić odvjetnik g. Jankovića, a  

da mu je poznato da je bivši vijećnik, član Nezavisne liste Igora Posarića, odvjetnik g. 

Berislava Jankovića. 

 Lovorko Gržac zahvaljuje Sanji Škrgatić na odgovoru i postavlja identično 

pitanje s prošle sjednice Lučkoj upravi, samo što se radi o podacima za 2012. 

g.Koliko je Županijska lučka uprava poslala faktura za korištenje vezova na području 

Luke „Perčin“ u Jadranovu za 2012. godinu, koliko je tih faktura naplaćeno, koliko je 

ostalo nenaplaćeno, koliko Županijska lučka uprava još potražuje i koliko je 
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Županijska lučka uprava investirala sredstava u Luku „Perčin“ u Jadranovu, i to sve 

za 2012. godinu. Moli gradske službe da Lučkoj upravi proslijede ovaj upit. Predrag 

Antić napominje da u članku 64. Poslovnika piše komu vijećnici mogu postaviti 

pitanja, na što se Lovorko Gržac ispravlja i naglašava da pitanje upućuje 

gradonačelniku. 

 Ratko Đeneš postavlja pitanje kada će započeti radovi na kanalizaciji Gornji 

kraj – Benići i koje će ulice biti obuhvaćene istim radovima. Nadalje naglašava da su 

dogovori sa ŽUC-om bili da će se asfaltirati dio od zavoja u Gornjem kraju do Ladvića 

te postavlja pitanje da li će se isto izvršiti. Nadalje postavlja pitanje prostora za rad 

MO-a Crikvenica-istok, i to na području mjesnog odbora kao jedno dugoročno 

rješenje. Četvrto se pitanje odnosi na legalizaciju objekata, odnosno da li je Grad 

razmišljao da na neki način olakša građanima sam postupak. Gradonačelnik 

odgovara da je za kanalizaciju Benići-Gornji kraj danas bilo otvaranje ponuda, 

odnosno javna nabava je u tijeku. Odgovor na pitanje koje će se ulice obuhvatiti 

radovima dat će se pisanim putem. Radovi bi trebali započeti krajem ožujka. Kada se 

radi o prostoru za rad mjesnog odbora, isti će se pokušati riješiti u okviru boćališta, ali 

se još neke stvari moraju pravno riješiti. Legalizaciju objekata raspravit ćemo kroz 

dopunsku točku koja je predložena, a treba napomenuti da su se mnogi građani 

obraćali Gradu u vezi legalizacije. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je zahtjev za zaštitni sloj asfalta prema Ladvićuposlan ŽUC-u, no 

međutim, još nisu odgovorili. Nadalje naglašava da je između 15. i 20. ožujka 

predviđeno potpisivanje ugovora vezano za kanalizaciju Benići-Gornji kraj. Potrebno 

je krenuti s jednim dijelom radova kako ne bismo remetili predsezonu. 

 Bernard Peko-Lončar ističe da je krajem godine Gradsko vijeće donijelo 

zaključak koji će se dostaviti Županiji u vezi koncesije za plažu„Balustrada“. Postavlja 

pitanje je li to učinjeno. Drugo je pitanje jesu li se ostvarili pomaci, i koji su to, u svezi 

objedinjavanja turističkih zajednica u jednu jedinstvenu turističku zajednicu. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je Grad poslao Županiji zaključaksa 

sjednice Vijeća kojim se daje primjedba na Odluku o dodjeli koncesije za plažu 

„Balustrada“. Ista je odluka na idućoj sjednici Županijske skupštine poništena i 

donijeta je nova odluka o raspisivanju natječaja, no istovjetna je prvoj. Grad 

Crikvenica je ponovno uputio prigovor uz zamolbu da se u ovoj sezoni na plaži 

„Balustrada“ obavljaju djelatnosti kao i prošle godine na temelju koncesijskog 

odobrenja, a da se koncesija raspiše tek za 2014. godinu. Marijana Biondić odgovara 

da je spajanjem turističkih zajednica - četiri u jednu - ostalo i nasljeđe kao što su 

problemi dugovanja i potraživanja te financijski i pravni problemi. Osjete se pomaci 

jer je sada sve koncentrirano na jednom mjestu. Pomaci su zabilježeni u turističkoj 

ponudi, a usprkos financijskim poteškoćama, realizirane su nove manifestacije te 

izrađeni novi promidžbeni materijali. 

 Nakon Aktualnog sata, Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik je 

utvrdio da je sjednici nazočno 17 vijećnika.  
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 Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da se dvije točke Dnevnog reda 

predviđaju za dopunu. Šest članova Gradskog vijeća predlaže donošenje odluke po 

hitnom postupku, i to Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni odluke o komunalnom 

doprinosu. Druga točka po hitnom postupku,čiji je predlagač Odbor za kulturu,je 

Prijedlog  rješenja o razrješenju ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice. 

Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni odluke o komunalnom doprinosu je u ime 

predlagača obrazložio Dino Manestar. Gradonačelnik predlaže da se ista točka ne 

razmatra po hitnom postupku, već da prođe sve odbore i pripremi se za iduću 

sjednicu s obzirom da bi detaljnije trebalo definirati odgodu i obročnu otplatu s 

obzirom na članak 22. Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama. 

Dino Manestar predložio je da se Prijedlog  rješenja o razrješenju 

ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice ne uvrsti u Dnevni red s obzirom da je 

presudom poništeno Rješenje o imenovanju ravnateljice Muzeja. 

U raspravi su sudjelovali Jasminka Citković i Igor Posarić. 

Predsjednik je dao na glasovanje predložene točke za dopunu Dnevnog reda 

po hitnom postupku. 

S 10 glasova ZA i 6 glasova PROTIV prihvaćeno je da se u Dnevni red uvrsti 

točka „Prijedlog  rješenja o razrješenju ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice“. 

Kako je za uvrštavanje točke„Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni odluke o 

komunalnom doprinosu“ u Dnevni red, glasovalo 8 vijećnika ZA i 8 PROTIV, 

predsjednik je naglasio da točka nije uvrštena u Dnevni red. 

Za cjelokupni Dnevni red glasovalo je 11 vijećnika ZA i 5 vijećnika PROTIV. 

 

    D n e v n i   r e d : 

1. Verifikacija Zapisnika sa 41. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Izvješće o sigurnosnoj situaciji za Grad Crikvenicu za 2012. godinu, 
3. Prijedlog odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, 
4. Prijedlog odluke o davanju na korištenje ili zakup poslovnog prostora u objektima 
kojima raspolaže Grad Crikvenica, 
5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dozvoljenom prekoračenju 
najviše dopuštene razine buke, 
6. Prijedlog odluke o agrotehničkim mjerama, uređivanju i održavanju poljoprivrednih 
rudina te posebnim mjerama zaštite od požara na području Grada Crikvenice, 
7. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Grada Crikvenice, 
8. Nacrt prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave 
Grada Crikvenice, 
9. Referat Odbora za izbor i imenovanje: 
 9.1. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Radost" 
Crikvenica, 
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 9.2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za 
dodjelu koncesijskih odobrenja, 
 9.3. Prijedlog rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne škole 
Zvonka Cara Crikvenica, 
 9.4. Prijedlog rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne škole 
Vladimira Nazora, 
10.  Prijedlog  rješenja o razrješenju ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice. 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 41. sjednice Gradskog vijeća 
 

Dino Manestar predlaže da se tonski zapis sjednice provjeri kada se radi o 

odgovoru gradonačelnika na njegovo pitanje o realizaciji projekata. Nakon 

preslušanog tonskog zapisa, Zapisnik se ne mijenja jer su u istom napisane izrečene 

riječi gradonačelnika. 

Lovorko Gržac daje primjedbu na dio teksta iz Zapisnika koji glasi:"Iako 

svjesno kršeći Poslovnik, postavlja pitanje kao predsjednik MO-a Jadranovo i traži 

pisani odgovor."Smatra da isto nije izrekao te se Zapisnik mijenja nakon preslušanog 

tonskog zapisa prema izrečenom na sjednici:"Naglašava kako nema kolege iz SDP-a 

Predraga Antića da će malo kršiti Poslovnik i  postaviti dva pitanja, ne kao vijećnik, 

već kao predsjednik MO-a Jadranovo. Nadalje naglašava da će se "okrznuti" o 

Poslovnik pa će izvan Poslovnika postaviti pitanje predsjedniku Županijske lučke 

uprave Dinu Manestru. " 

 
TOČKA 2. Izvješće o sigurnosnoj situaciji za Grad Crikvenicu za 2012. godinu  
 

 Izvješće o sigurnosnoj situaciji na području Grada Crikvenice za 2012. godinu 

prezentirao je načelnik Policijske postaje Crikvenica Damir Volf. 

 U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Robert Košuljandić, Lovorko Gržac, 

Dragan Stojčić, Darko Pavlić, Boris Lovrić. 

 Vijećnici su jednoglasno – sa 17 glasova ZA prihvatili  

 Z A K L J U Č A K 

 Prima se na znanje Izvješće o sigurnosnoj situaciji na području Grada 

Crikvenice za 2012. godinu. 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je Silvio Ratković, pročelnik Upravnog 
odjela za pravne poslove. 
 Sa 14 glasova ZA, vijećnici su prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U 
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 o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora  
 (tekst Odluke KLASA:940-01/13-01/02, UR.BR.:2107/01-06-04-13-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 4. Prijedlog odluke o davanju na korištenje ili zakup poslovnog 
prostora u objektima kojima raspolaže Grad Crikvenica  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je Silvio Ratković, pročelnik Upravnog 
odjela za pravne poslove. 
 S 12 glasova ZA, vijećnici su prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U 
 
 o davanju na korištenje ili zakup poslovnog prostora u objektima kojima 
raspolaže Grad Crikvenica 
 (tekst Odluke KLASA:022-01/12-01/52, URBR.:2107/01-06/04-13-5 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dozvoljenom 
prekoračenju najviše dopuštene razine buke  
 
 Izvjestitelj po Prijedlogu odluke bio je Igor Posarić, nositelj Nezavisne gradske 
liste kao predlagač. 
 U raspravi su sudjelovali Dino Manestar, Dragan Stojčić, Ratko Đeneš, Igor 
Posarić. 
 Nakon rasprave se prišlo glasovanju po Prijedlogu odluke te su se za isti 3 
vijećnika izjasnila ZA, a 13 vijećnika bilo je SUZDRŽANO. 
 Predsjednik je utvrdio da Prijedlog odluke nije prihvaćen. 
 
TOČKA 6. Prijedlog odluke o agrotehničkim mjerama, uređivanju i održavanju 
poljoprivrednih rudina te posebnim mjerama zaštite od požara na području 
Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. Predložio je u ime predlagača amandman koji glasi: 
 Članak 22. alineja 1. treba umjesto: "obavijestiti Javnu vatrogasnu postrojbu 
Grada Crikvenice o mjestu i vremenu spaljivanja" pisati: "dobiti odobrenje Javne 
vatrogasne postrojbe Grada Crikvenice o mjestu i vremenu spaljivanja". 
 Amandman je postao sastavni dio Prijedloga odluke. 
 U raspravi su sudjelovali Robert Košuljandić i Igor Posarić. 
 Sa 11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova vijećnici su prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 
 O D L U K U  
 
 o agrotehničkim mjerama, uređivanju i održavanju poljoprivrednih rudina te 
posebnim mjerama zaštite od požara na području Grada Crikvenice  
(tekst Odluke KLASA:320-01/12-01/02, UR.BR.:2107/01-07/02-13-4 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 7. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu izmjena i dopuna Statuta Grada Crikvenice dali su 
gradonačelnik i pročelnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić. 
 Sa 15 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijete su  
 
 IZMJENE I DOPUNE STATUTA GRADA CRIKVENICE 
 
(tekst Izmjena i dopuna Statuta Grada Crikvenice KLASA:012-01/13-01/01, 
UR.BR.:2107/01-04/01-13-5 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske 
uprave Grada Crikvenice  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dali su gradonačelnik i pročelnica Ureda 
Grada Melanija Milat-Ružić. 
 Sa 16 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 
 
 O D L U K A  

 
o izmjeni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Crikvenice. 

(tekst Odluke KLASA:023-01/13-01/06, UR.BR.:2107/01-06/02-13-4 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio). 
 
TOČKA 9. Referat Odbora za izbor i imenovanje 
 

Obrazloženje je dao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Tomislav 
Gelemanović. 
 9.1.Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Radost" 
Crikvenica 
 
 Sa 17 glasova ZA – jednoglasno donijeto je 
 
 R J E Š E N J E  
 o imenovanju Martine Magašza ravnateljicu Dječjeg vrtića "Radost" Crikvenica 
 (tekst Rješenja KLASA:UP/Io-112-01/13-01/02 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
 9.2.Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju 
Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 
 
 S 12 glasova ZA, 3 glasa PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa donijeta je  
 
  
O D L U K A 
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o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih 
odobrenja 
 (tekst Odluke KLASA:934-01/13-01/01prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
 
 9.3.Prijedlog rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne 
škole Zvonka Cara Crikvenica 
 
 Sa 17 glasova ZA donijeto je  
 
 R J E Š E N J E 
 o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne škole Zvonka Cara 
 (tekst Rješenja KLASA:600-01/13-01/01prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
 
 9.4. Prijedlog rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne 
škole Vladimira Nazora 
 
 Sa 17 glasova ZA donijeto je  
 
 R J E Š E N J E 
 o imenovanju članova Školskog odbora Osnovne škole Vladimira Nazora 
 (tekst Rješenja KLASA:600-01/13-01/02 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
 
TOČKA 10.Prijedlog rješenja o razrješenju ravnatelja/ice Muzeja Grada 

Crikvenice 

 Obrazloženje po Prijedlogu rješenja dao je zamjenik gradonačelnika Senko 

Smoljan.  

 U raspravi su sudjelovali gradonačelnik, Igor Posarić,Dino Manestar, Ratko 

Đeneš, Robert Košuljandić i Damir Lončarić. 

 Sa 9 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH glasova vijećnici su prihvatili Prijedlog i 

donijeli 

 R J E Š E N J E 
o razrješenju Irene Jurić, ravnateljice Muzeja Grada Crikvenice 

(tekst Rješenja KLASA:UP/Io-112-01/11-01/43prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio). 
 
Dovršeno u 22:00 sata. 
 

STRUČNA REFERENTICA ZA     PREDSJEDNIK GRADSKOG 
  PRIPREMU SJEDNICA     VIJEĆA 
       Dubravka  Pobor   dr. sc. Dragan Magaš 
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